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Minnesanteckning ”Närsjukvårdsgrupp Orust, 2019-02-20 
Capio Vc Orust- Henån 
 
Närvarande: 
Förmiddag: Lisbeth T. ordf., Sanna B. sekr., Anneli K, Ralja A , George F  
Eftermiddag: Lisbeth T, Sanna B, Anneli K, Ralja A, George F, Johan L, 
Magnus H, C-G Strutz, Cecilia K, Anna S, Therese F, Eva J 
Repr Samordningsförbundet em: Annica Anegren  
 
Förhindrade:  
Ann-Christine Westberg, Carina Johansson, Eva Haglund (ersatt av 
Cecilia K) 
 

1. Godkännande av dagordning/ anmälan övriga frågor  
- Övrig fråga ang. simbassängen i Ellös/Sjögården Anna S 

 
2. Föregående minnesanteckningar 
- Fortsättning med operativa möten innan Närsjukvårdsmöten. 
- Ändrat tid för närsjukvårdsmötet. Mötet sker i framtiden mellan 

10.00–12.00 och 13.00–15.00 
- Samarbete med slutenvården angående utskriften av medicin- 

uppmaning från kommunen att primärvården ska arbeta aktivt 
med att påtala problemet för slutenvården. 

- Helgtjänstgöring under storhelger 
 

3. Samverkanslagen 
 

- Det finns fortfarande oklarheter kring SIP möte. Behövs tydlig 
struktur där man först tar hänsyn till patientperspektiv och 
brukarens delaktighet samt klargör ansvar och mandat, 
uppföljning osv.  

- Operativt möte bokas till 11/3 för vidare arbete kring frågan. Ralja 
A kallar till mötet samt lägger med SIP rutiner som bilaga. 
 
 

4. George Fischer presenterar Vårdsamverkans strategidag 2018- 

Vänersborg.  

- http://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamve

rkan/fyrbodal/nyheter-fyrbodal/en-lyckad-strategidag/ 

- Långvariga mål för vårdsamverkan Fyrbodal 2019-2020- 4 mål 

uppsatta regionalt.  

http://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/fyrbodal/nyheter-fyrbodal/en-lyckad-strategidag/
http://www.vardsamverkan.se/organisation/delregionalvardsamverkan/fyrbodal/nyheter-fyrbodal/en-lyckad-strategidag/
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5. Annica Anegren- Rehabvägledare och 

delprojektledare ESF presenterar projektet STEG 1- EU projekt 

som riktar sig till ungdomar 16-24 år ( i vissa kommuner 16-29 år) 

Projektet upphör i slutet av 2019. 

Information om projektet: 

http://samverkanvg.se/samordningsforbund-i-

vaster/vast/insatser/steg1/ 

Annica ställer frågan om ev fortsättning med arbetet. 

Samordningsförbundet kommer inte att ekonomiskt stödja 

projektet efter 2019. Hur gör vi vidare? Finansiering? Osv.   

 

  

6. Magnus Hjort – skolpsykolog 

- Magnus tar upp glapp i vårdkedjan mellan BUP och Primärvård 

där patienter är hänvisade från instans till instans. 

- Malin Mårin tar på sig att ta fram statistik gällande psykisk ohälsa 

på VC  

- Otydlighet i uppdraget när det gäller misstankar om 

neuropsykiatrisk funktionsnedsättning t.ex. autism.  Vad förväntar 

man sig av skolan, VC eller BUP. Vem gör utredningar? Förslaget 

att primärvården bjuder in skolan, ev. BUP på APT för att 

diskutera skollagen och klargöra uppdraget.  

7. Anna Sandberg- Folkhälsostrateg 

- Anna presenterar kartläggning av samverkansformer – 

arbetsdokument ”Samverkansgrupper barn och unga”- alla får 

uppdraget att läsa dokumentet och förberedda sig till nästa möte. 

se bil. 

- presentation av närsjukvårdensgrupens lokala plan för psykisk 

hälsa, se bil. 

 

8. Öppen psykiatri och social psykiatri – förberedande möte 

inplanerat till 18/3. Tid 8.00–10.00 , Plats Capio Vc Orust. 

http://samverkanvg.se/samordningsforbund-i-vaster/vast/insatser/steg1/
http://samverkanvg.se/samordningsforbund-i-vaster/vast/insatser/steg1/
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Personer som faller mellan stolarna. 

Tydliggörande om överenskommelsen osv.  

 

 

9. Övriga frågor 

- Anna S fick förfrågan om ev. intresse att använda bassängen – 

Sjögården. Det finns intresse, men då behöver Sjögården 

redovisa hur man uppfyllda de krav som ställs beroende på vilka 

grupper som i så fall skulle nyttja bassängen.  

- Mötet beslutar att fr o m nästa möte 8/5 sätta upp Styrgrupp 

Västbus som en punkt på dagordningen. 

10. Ärenden till nästa möte: 

Nästa möte inplanerat 8/5 – Malin ansvarar för kallelse och förslag 

till dagordning.   

- Hur vill vi jobba med Närsjukvårdsmöten? Vi behöver prata om 

vår organisation, kan den förbättras/förtydligas/utvecklas. Johan 

berättar lite från Uddevallas organisation. Alla uppmanas ta med 

förslag till nästa möte.  

- Psykisk ohälsa hos unga- statistik/Malin 

- Avstämning efter arbete med samverkanslagen – psykiatri (Malin, 

Johan, Ralja) 

- Fortsättning med arbete kring samverkansformer 

 
 
 
Vid anteckningarna 
Sanna Bialek 
Bitr. Verksamhetschef 
Capio Vc Orust 


